



Содержание

<i>Феофанов А. М.</i> Потомки московской нетитулованной знати во второй половине XVIII в.: богатство и чиновный состав.....	7
<i>Комзолова А. А.</i> Николаевские сановники и «бывшая Литва»: из архива Комитета западных губерний, 1830–1831 гг.....	15
<i>Гоков О. А.</i> Русская политика в Иране в начале 1890-х гг.: смена приоритетов.....	40
<i>Гагкуев Р. Г.</i> Февраль 1917 г. глазами полковника В. Н. Биркина	101
<i>Волков С. В.</i> К вопросу о военном духовенстве в белых войсках Восточного фронта.....	124
<i>Луфференко А. М.</i> Учебно-инструкторская школа «школа Нокса» (5 декабря 1918 г. — 29 января 1920 г.) остров Русский, г. Владивосток.....	132
<i>Волков М. С.</i> Русские белые эмигранты в армии генерала Франко.....	161
Сведения об авторах	194
Information about Autors	198



Contents

<i>Feofanov A. M.</i> Descendants of Moscow Untitled Nobility in the Second Half of the 18th Century: Wealth and the Composition of Ranks.....	7
<i>Komzolova A. A.</i> Nikolas' Era Dignitaries and "the Former Lithuania": From the Archive of the Committee of Western Provinces, 1830–1831	15
<i>Gokov O. A.</i> Russian Policy in Iran in the Early 1890s: Change of Priorities.....	40
<i>Gagkuev R. G.</i> February 1917 Through the Eyes of Colonel V.N. Birkin.....	101
<i>Volkov S. V.</i> On the Issue of Military Clergy in the White Troops of the Eastern Front.....	124
<i>Luferenko A. M.</i> "The Knox School" for Officers (5 Dec 1918 – 29 Jan 1920), Russky Island, Vladivostok.....	132
<i>Volkov M. S.</i> Russian White Emigrants in General Franco's Army	164
Information about Authors	198